Ultra All Inclusive Formula



Meals

Buffet Breakfast

Culina Main Restaurant, from 07:00hrs to 10:00hrs

Buffet Lunch

Culina Main Restaurant, from 12:30hrs to 14:30hrs

Buffet Dinner

Culina Main Restaurant, from 19:00hrs to 22:00hrs Alfredo Restaurant, from 19:00hrs to 21:30hrs

o A La carte Dinner

Azha A La Carte Restaurant, from 19:00hrs to 22:00hrs (Free Dinner Once per week)

Late Breakfast

Sachi Bar, from 10:00hrs to 11:30hrs

_o Snacks

Snack "Food Court ", from 12:00hrs to 17:30hrs

NB:

Meal times and locations Can be subject to change due to weather conditions or unforeseen circumstances.

Beverages

All Kind Of Drinks

Tea Time

Assorted Selection of bakery & English Cakes

Food Court, from 17:00hrs to 18:00hrs

Sachi Bar, from 09:00hrs to 00:00hrs

Beach Bar, from 10:00hrs to 18:00hrs

Late Snacks

Sachi Bar From 23:00hrs to 07:00hrs Cold Sandwiches, Soup, Assorted selection of bakery, Jam - Butter - Yoghurt, Assorted selection of fruits Soft Drinks & Hot Drinks.

Mini Bar

 Free of charge Filled minibar upon arrival (Soft drinks only To be refilled daily)

o Coffe & tea kettle

- Coffe or Tea are available for you to prepare
- o Shisha (Extra Charge) from 22:00hrs to 00:00hrs

NB:

Alcoholic Drinks are all-inclusive from 10:00hrs - Midnight, out of these hours drinks are against extra charge.



ACTIVITIES

- Gymnastics daily at 10:30
- Water Polo daily at 15:30
- o Zumba daily at 16:30
- Tournament of the day daily at 16:00
- o Darts daily at 11:00
- o Volleyball tree days per week at 16:30
- o Dance Lesson daily at 16:30
- Yoga daily at 10:30
- o Agua Gym daily at 11:30 & 16h30
- o Cocktail Game daily at 12:00
- o Arabic Lesson tree days per week at 11h00
- o Moroccan Culture

NB:

Other Beach Activities: Beach football, Beach Tennis, Tennis table & Sunset Music.

ENTERTAINMENT

- Live Music at SPORT CAFE daily at 20h00
- DJ performance at SPORT CAFE daily at 19:00.
- Evening Show at The SPORT CAFE daily at 22:00.
- Deferent Show every night At SPORT CAFE from 19:00 to 00:00

IMPORTANT TO KNOW

Check-Out Time

0

Check-out time is 12:00. For late check-out please contact Reception for advice on the extra charge.

- Laundry, Dry Cleaning, And Valet Services
 Laundry bags and price lists are located on the
 armoire shelves; if your laundry is received by 09:00,
 it will be returned to you on the same day at 18:00
- o SPA & GYM

Gym Free Of Charge from 07:00 to 19:00. Heated Pool Free Of Charge Open Only at Winter Time Sauna / Steam / Hammam (all Spa services) are charged extra from 09h00 to 18h00.

NB: Kindly note that the SPA is an Adults only zone.

Safe Box

We recommend placing all your valuables inside your room safe, usage instructions are displayed on the safe box door

Doctor

The clinic is open 24 hours, 7 days a week.

Doctors' consultation at the clinic is available 24 hours. Should you require any medical assistance, please contact Guest Relations at the magic button. The concierge can help you obtain any prescriptions you may require

Dress Code

The dress code around the hotel's public areas and restaurants are smart casual; gentlemen are kindly requested to wear long trousers. Singlets, pool attire, and slippers are not permitted in the restaurant during dinnertime

- Towel Cards
 - In case of loss, damage, or no return to the reception upon checkout, 100 MAD will be charged to your bill
 - * services with extra charge All the above information is subject to prior confirmation



Formule Tout Compris Ultra

Repas

• Petit-déjeuner Buffet

Restaurant principal Culina, de 07:00hrs à 10:00hrs

Déjeuner Buffet

Restaurant principal Culina, de 12:30hrs à 14:30hrs

Dîner Buffet

Restaurant principal Culina, de 19:00hrs à 22:00hrs Restaurant Alfredo, de 19:00hrs à 21:30hrs

o Dîner à la carte

Restaurant à la carte AZHA, de 19:00hrs à 22:00hrs (Un dîner offert une seule fois par semaine)

• Petit-déjeuner tardif

Sachi Bar, de 10:00hrs à 11:30hrs

Le Goûter

Food Court .de 12:00hrs à 17:30hrs

NB:

Les heures et lieux des repas peuvent être modifiés en raison des conditions météorologiques ou de circonstances imprévues.

Boissons

Toutes sortes de boissons

L'instant thé

Sélection de boulangeries et de gâteaux anglais

Food Court, de 17h00hrs à 18h00hrs Sachi Bar, de 09:00hrs à 00:00hrs Bar de la piscine, de 10:00hrs à 18:00hrs

Snacks tardives

Sachi Bar De 23h00 à 07h00 Sandwichs froids, soupe, assortiment de viennoiseries, confiture - beurre - yaourt, sélection variée de fruits - boissons non alcoolisées & Boissons Chaudes

Mini bar

Inclus dans le tarif : minibar gratuit à l'arrivée (boissons non alcoolisées Réapprovisionnable chaque jour)

o Bouilloire à café/thé

Café et thé à votre disposition pour vous préparer à votre guise

o Shisha (en supplément) de 22:00hrs à 00:00hrs

NB:

Les boissons alcoolisés sont comprises entre 10h00hrs et minuit. En dehors de ces heures, les boissons sont facturées en supplément.



ACTIVITÉS

- Gymnastique tous les jours à 10h30
- Water Polo tous les jours à 15h30
- Zumba tous les jours à 16h30
- o Tournoi du jour tous les jours à 16h00
- o Fléchettes tous les jours à 11h00
- o Volley-ball trois jours par semaine à 16h30
- o Cours de danse tous les jours à 16h30
- o Yoga tous les jours à 10h30
- o Aqua Gym tous les jours à 11h30et 15h00
- , Jeu de cocktail tous les jours à 12h00
- o Cours d'arabe trois jours par semaine à 11h00
- Culture marocaine

NB:

Autres activités de plage : Football de plage, tennis de plage, table de tennis et musique du coucher du soleil.

DIVERTISSEMENT

- Musique live au SPORT CAFÉ tous les jours à 20h0
- Spectacle de DJ au SPORT CAFÉ tous les jours à 19h00.
- Spectacle du soir au SPORT CAFÉ tous les jours à 22h00.
- Spectacle différent tous les soirs au SPORT CAFÉ de 19:00 jusqu'à 00:00

IMPORTANT À SAVOIR

Heure de départ

L'heure de départ est fixée à 12h00. Pour un départ tardif, veuillez

contacter la réception pour obtenir des conseils sur les frais supplémentaires.

• Blanchisserie, nettoyage à sec et service de voiturier Les sacs à linge et les listes de prix se trouvent sur les étagères de l'armoire. Si votre linge est reçu avant 9h00, il vous sera rendu le même jour à 18h00.

SPA & GYM

Salle de sport gratuite de 07h00 à 19h00. Piscine chauffée gratuite ouverte uniquement en hiver Sauna / Vapeur / Hammam (tous les services du spa) sont facturés en supplément de 09h00 à 18h00 NB: Veuillez noter que le SPA est une zone réservée aux adultes

Coffre-fort

Nous vous recommandons de placer tous vos objets de valeur dans le coffre-fort de votre chambre. Les instructions d'utilisation sont affichées sur la porte du coffre-fort.

Médecin

La clinique est ouverte 24 heures sur 24, 7 jours sur 7. Les consultations médicales à la clinique sont disponibles 24 heures sur 24. Si vous avez besoin d'une assistance médicale, veuillez contacter le service des relations avec les clients en appuyant sur le bouton magique. Le concierge peut vous aider à obtenir les ordonnances dont vous avez besoin.

Code vestimentaire

Le code vestimentaire dans les espaces publics et les restaurants de l'hôtel est décontracté. restaurants est décontracté ; les messieurs sont priés de

sont priés de porter des pantalons longs. Les maillots de bain, les tenues de piscine et les pantoufles ne sont pas autorisés dans le restaurant à l'heure du dîner

Cartes de serviettes

En cas de perte, de détérioration ou de nonretour à la réception au moment du départ, 100 dirhams seront facturés.

à la réception au moment du départ, 100 MAD seront débités de votre facture.

* services avec supplément

Toutes les informations ci-dessus sont soumises à confirmation préalable.

